
PROTOKÓŁ Nr XXII/2016

z XXII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 28 czerwca 2016 r. od godziny 1400 do 1625 w sali nr 9 Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1    

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński– Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Daria Stranz – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Leśnictwa,

Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

Kamila Pinkowska – Podinspektor ds. inwestycji i remontów,

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Hanna Łapacz – Kierownik M-GOPS w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Kierownik Biblioteki w Wyrzysku,

Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku.

Inni goście:

Magdalena Łusiak – Radca Prawny w SAPO,

Barbara Piorunowska – Prezes TPW w Wyrzysku,

Jarosław Wojciechowski –  Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku,

Stanisław Wełniak – Radny Rady Powiatu w Pile,

Almuetaz Bellah Nasrullah – Prezes Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Wyrzysku,

Stefania Wojtkowiak – Prezes Związku Miejsko-Gminnego TPD w Wyrzysku,

prasa,
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Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania

uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok:

1) przedstawienie  sprawozdania  finansowego  i  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Gminy

Wyrzysk za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego,

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu

Gminy Wyrzysk za 2015 rok,

3) dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania

budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego,

4) podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok.

9. Absolutorium dla Burmistrza Wyrzyska za 2015 r.

1) przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Wyrzysk za 2015 rok,

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Wyrzysku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska z tytułu

wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok,

3) poddanie  pod  głosowanie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu

Gminy Wyrzysk za 2015 rok - uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Wyrzyska za 2015 rok. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.,
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Wyrzysk na lata 2016-2028,

3) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej  nr 1192P Wyrzysk -

Glesno”,

4) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1180P w m. Osiek n.

Notecią, ul. Dworcowa”,

5) udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika i zatoki autobusowej przy drodze powiatowej

nr 1191P w m. Glesno”,

6) wyrażenia  woli  przystąpienia  jako  lidera  do  projektu  w  ramach  Wielkopolskiego

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020,

7) przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

w rejonie amfiteatru w Wyrzysku,

8) nadania nazwy  ulica Widokowa nazwy drodze gminnej w Osieku nad Notecią,

9) określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie nadania

nazwy drodze gminnej w Wyrzysku,

10) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym najemcą nieruchomości,

11) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

12) zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  na  II

półrocze 2016 r.,

13) przyjęcia  planu pracy Komisji  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa Rady Miejskiej

w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

14) przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej        

w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

15) przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej              

w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

      11. Informacja Burmistrza Wyrzyska z realizacji zadań inwestycyjnych na 2016 rok.

      12. Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

      13. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

            oraz odpowiedziach na te interpelacje.
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      14. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

      15. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.                                               

      16. Wolne głosy i wnioski.

      17. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Pan Stefan Rymer. Przewodniczący bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło  14

radnych, tj. 93,3 % ustawowego składu organu. 

Nieobecna radna, Pani Katarzyna Kowalska. 

Ad. 3 Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan

Zbigniew Piotrowski.

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy

do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Uwag nie zgłoszono. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny był do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 14 radnych przyjęła protokół z XXI sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 24 maja 2016 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Radny,  Pan  Roman  Łuka powiedział,  że  w punkcie  10  sprawozdania  zostało  napisane  iż  Pani

4



Burmistrz  dnia  9  czerwca  br.  uczestniczyła  w  posiedzeniu  Zarządu  oraz  Walnym  Zebraniu

członków Międzygminnego Związku Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Pile,

a podczas zebrania przyjęta została uchwała dotycząca regulaminu utrzymania czystości i porządku

publicznego  na  terenie  działalności  Związku.  Kontynuując  radny  powiedział,  że  będzie

to prawdopodobnie skutkowało obniżeniem opłat dla przedsiębiorców oraz innych użytkowników

nieruchomości  niezamieszkałych.  W związku  z  tym radny poprosił  aby Pani  Burmistrz  podała

trochę  więcej  informacji  na  ten  temat,  a  konkretnie  jakie  korzyści  będą  miały  zainteresowane

podmioty.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zgodnie z sugestiami również

i Państwa radnych nie został przyjęty regulamin w miesiącu kwietniu. Został on doprecyzowany

do  sugestii  jakie  wnosili  przedsiębiorcy,  a  szczególnie  weszło  szereg  zmian  dla  tej  grupy

przedsiębiorców  oraz  innych  użytkowników  nieruchomości  niezamieszkałych,  które  skutkują

zmniejszeniem  wysokości  opłat  za  odbiór  odpadów.  Wyjaśniając  Pani  Burmistrz  powiedziała,

że  po  wejściu  w  życie  tych  zmian  przedsiębiorcy,  którzy  generują  niewielką  ilość  odpadów

tygodniowo będą mogli zmniejszyć częstotliwość wywozu odpadów z raz w tygodniu na raz na dwa

tygodnie.  Ponadto,  prowadząc  selektywną  zbiórkę  będą  mogli  według  indywidualnych  potrzeb

dobrać pojemniki na odpady selektywne, tak żeby zoptymalizować ilości i rodzajów wytwarzanych

odpadów.  Kontynuując  Pani  Burmistrz  dodała,  że  poza  tym  ważną  zmianą  są  zapisy,  które

dopuszczają  możliwość  proporcjonalnego  zmniejszania  pojemników  na  odpady  komunalne

zmieszane dla tych podmiotów, które zadeklarowały i prowadzą selektywną zbiórkę odpadów, a jest

to ważne w przypadku wyboru opcji ,,system workowy”, co obniży wysokość opłat. Kończąc Pani

Burmistrz powiedziała, że trzecią ważną informacją jest to, że ograniczono formalności ponieważ

dokonano  zmian  w  obowiązującym druku  deklaracji  DO-2  oraz  w  części  dotyczącej  odpadów

biodegradowalnych  gdzie  dodano  możliwość  zadeklarowania  odbioru  w  obu  okresach

wegetacyjnych jednocześnie,  z  uwzględnieniem różnej  częstotliwości.  Dzięki  temu rozwiązaniu

ilość druków do wypełnienia z dwóch rocznie obniży się do niezbędnego minimum i wystarczy

jedna  deklaracja  na  kilka  lat,  do  czasu  zgłoszenia  zmiany  uwzględniającej  bieżącą  sytuację

podmiotu lub zmianę regulaminu. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski zapytał, od kiedy ta nowa uchwała będzie obowiązywała?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że od dnia 1 lipca br.

Sprawozdanie Burmistrza z działalności  w okresie międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał  Rady Miejskiej  w Wyrzysku podjętych  na  XXI sesji  w dniu  24  maja  2016 r.  stanowi

załącznik nr 4.
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Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.              

Pan  Stanisław  Wełniak  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  w  Pile powiedział,  że  chciałby

poinformować o tym, że wnioski złożone na poprzedniej sesji odnośnie dróg i chodników zostały

spisane,  i  miały  zostać  przekazane  z  prośbą  do  Pana  Dyrektora  Tuszyńskiego.  Natomiast

w  międzyczasie  po  rozmowie  z  Panem  Wicestarostą  Piechockim,  który  kazał  kartkę  położyć

u siebie na biurku, to tam właśnie została ona złożona ponieważ miał te wnioski przedyskutować

razem z Dyrektorem Tuszyńskim. Kontynuując Pan S. Wełniak powiedział, że od tego momentu nie

ruszyło  się  nic  i  nie  wiadomo czy takie  rozmowy zostały przeprowadzone.  Natomiast  w dniu

wczorajszym Pana Piechockiego nie było i nie wiadomo jak sprawa się dalej potoczyła. 

Przewodniczący Rady,  Pan Stefa Rymer powiedział,  że  wszystkie  sprawy dotyczące elementów

związanych z powiatem, przesyłane są do Zarządu w formie wyciągu z protokołu ponieważ takie

były uzgodnienia i oczekuje się odpowiedzi. 

Radny,  Pan Roman  Łuka powiedział,  że  chciałby zwrócić  się  do  Wiceprzewodniczącego  Rady

Powiatu  w  Pile  z  podziękowaniami  za  zadanie  dotyczące  dokończenia  chodnika  przy  starym

cmentarzu w kierunku kaplicy. Wyjaśniając radny dodał, że w ubiegłym roku prosił o to i okazało

się, że po kilku miesiącach zostało to zrealizowane, a jak wiadomo zostało to potraktowane jako

inwestycja i musiało się znaleźć w budżecie. 

Radny, Pan   Józef Jasik powiedział, że  chciałby zwrócić się do Pana Dyrektora szpitala ponieważ

przyglądał się sesji Rady Powiatu w Pile gdzie wypowiedzi radnych były bardzo różne jeżeli chodzi

o środki finansowe jakie powiat przekazywał dla wyrzyskiego szpitala, jakby w kontekście żalu czy

wątpliwości  w stosunku do środków finansowych jakie  uzyskał  Szpital  Specjalistyczny w Pile.

W związku z tym radny zapytał,  czy kolejne działanie  podjęte  w zakresie  utworzenia  nowego

oddziału w zakresie rehabilitacji osób po zawałach i osób po udarach, to jak daleko ten element jest

prowadzony? Wyjaśniając radny powiedział, że chciałby się dowiedzieć czy jest już na to kontrakt,

czy  jest  zabezpieczenie  obsługi  pielęgniarskiej  i  lekarskiej  oraz  czy  zostały  wstępnie

zweryfikowane potrzeby w tej materii?

Pan Almuetaz Bellah Nasrullah – Prezes Szpitala Powiatowego w Wyrzysku Sp z o.o. powiedział,

że mówił o tym na radzie Powiatu w Pile i dotacja finansowa z powiatu w kwocie 1,5 mln. zł to nie

ma ona nic  wspólnego z  obecną sytuacją  i  tworzeniem oddziału  rehabilitacji.  Wyjaśniając  Pan

Prezes  Szpitala  powiedział,  że  służyła  ona  pokryciu  straty  z  lat  poprzednich,  która  została

utworzona  przez  poprzednie  zarządy.  Na  radzie  powiatu  była  ostra  dyskusja  opozycji  ale  czy

to było potrzebne oraz po co przekazywane, to do tego nie będzie się wracać. Natomiast jeżeli

chodzi o oddziały rehabilitacji to tworzone są z innych środków. Kontynuując Pan Prezes Szpitala

powiedział, że oddział rehabilitacji neurologicznej jest prawie gotowy ponieważ został stworzony
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z  oddziału  ginekologiczno-położoniczego  gdzie  część  sprzętu  się  nadawała  lecz  należało

przygotować  salę  rehabilitacyjną  i  zajęciową  oraz  dokupić  sprzęt  rehabilitacyjny  gdzie  cała

inwestycja kosztowała około 30-40 tys. zł. Oddział ma funkcjonować od września ponieważ takie

obietnice  są  z  funduszu  i  prawdopodobnie  będzie  to  możliwe.  Natomiast  oddział  rehabilitacji

kardiologicznej  wymaga  nieco  więcej  inwestycji  i  zostanie  to  rozwiązane  poprzez  zaciągniecie

kredytu inwestycyjnego na  10 lat.  Wyjaśniając Pan A.B.  Nasrullah  powiedział,  że  chce się  ten

oddział  otworzyć  w miejscu gdzie  obecnie  jest  oddział  wewnętrzny gdzie  ma znaleźć  się  cały

oddział  rehabilitacyjny,  a  oddział  wewnętrzny  w  całości  trafi  na  drugie  piętro  i  przy  okazji

wszystkie oddziały zostaną wyremontowane ponieważ po to są takie środki inwestycyjne. Obecny

oddział wewnętrzny jest w tragicznym stanie tak jak oddział dziecięcy, który nie spełnia wszystkich

warunków sanepidowskich.  Kończąc Pan Prezes Szpitala powiedział, że wszystko jest na dobrej

drodze i jak wszystko się uda to szpital będzie bardziej stabilny na kolejne lata. 

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefa  Rymer powiedział,  że  należy  sobie  nawzajem  życzyć  aby

zamierzenia przedstawione przez Pana Prezesa spełniły się oraz aby szpital  funkcjonował w tej

wizji jaką ma Pan Prezes, a jak mówili: ,,mniej mówienia, więcej robienia”. Kończąc Pan S. Rymer

powiedział, że dyskusja nie zawsze przynosi efekty i życzy się powodzenia w realizacji zamierzeń. 

Pani Stefania Wojtkowiak – Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego TPD w Wyrzysku powiedziała, że

dwa tygodnie temu dzwoniła z pytaniem o rejestrację do kardiologa i otrzymała odpowiedź, że nie

ma jeszcze limitu. Następnie dzwoniła w zeszłym tygodniu i znowu otrzymała odpowiedź, że nie

ma limitu. Natomiast jak wczoraj zadzwoniła to powiedziano, że limit został wyczerpany i zapisy

są na przyszły rok. W związku z tym Pani S. Wojtkowiak poprosiła aby podać prywatnego lekarza

kardiologa aby mogła się do niego udać?

Pan Almuetaz Bellah Nasrullah – Prezes Szpitala Powiatowego w Wyrzysku Sp z o.o. powiedział,

że  nie  jest  to  ciekawy  temat  lecz  nie  jest  to  też  wina  szpitala  ponieważ  limit  na  poradnię

kardiologiczną jest niewielki,  a na kasę chorych można przyjmować tylko w ramach kontraktu.

Wyjaśniając Pan Prezes Szpitala powiedział, że jest bardzo duże zapotrzebowanie i dlatego zapisy

są dokonywane do końca roku, a chciałoby się żeby móc przyjąć więcej lecz taki jest tylko limit

kontraktu. 

8. Sprawozdanie finansowe i  sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015

rok:

1)  przedstawienie  sprawozdania  finansowego  i  sprawozdania  z  wykonania  budżetu

Gminy Wyrzysk za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego,

Skarbnik Gminy Wyrzysk, Pani Grażyna Urbanek przedstawiła w skrócie sprawozdanie finansowe
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i sprawozdanie  z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 r.

Budżet Gminy Wyrzysk na rok 2015 został uchwalony 30 grudnia 2014 roku. W uchwale w sprawie

budżetu na 2015 rok zostały ustalone dochody budżetowe ogółem w wysokości 41.910.726,00 zł

oraz wydatki budżetowe ogółem w wysokości 41.758.904,00 zł, w wyniku czego została ustalona

nadwyżka budżetu w kwocie 151.822,00 zł.  W ciągu roku budżet ten zmieniany był uchwałami

Rady  Miejskiej  i  zarządzeniami  Burmistrza,  zgodnie  z  kompetencjami  jakie  posiadają  te  dwa

ograny. Nastąpiła zmiana dochodów i wydatków gdzie po zmianach na dzień 31 grudnia 2015 roku

budżet  gminy  zamknął  się  kwotami:  planowane  dochody  budżetu  ogółem  w  wysokości

43.919.718,02 zł i planowane wydatki ogółem w kwocie 44.974.865,89 zł oraz ustalony deficyt

w wysokości 1.055.147,87 zł. W planowanych dochodach ogółem zostały ustalone dochody bieżące

w  kwocie  40.812.598,97  zł  i  dochody  majątkowe  w  kwocie  3.107.119,05  zł.  Natomiast

w planowanych wydatkach ogółem wyodrębniono wydatki bieżące w kwocie 39.755.747,21 zł oraz

wydatki majątkowe w kwocie 5.219.118,68 zł. Na dzień 31 grudnia 2015 roku planowane dochody

budżetu  zostały  wykonane  w  wysokości  96%,  z  czego  dochody  bieżące  w  98%  i  dochody

majątkowe w 73%. Natomiast wydatki ogółem wykonano w 94%, z czego wydatki bieżące w 96% i

wydatki majątkowe w 80%. Deficyt został wykonany w kwocie 75.183,17 zł.  Dochody ogółem

zostały wykonane stosunkowo wysoko, a pomimo tego powstały zaległości wymagalne w kwocie

1.299.586,45 zł. Zostały ustanowione hipoteki na kwotę ponad 660 tys. zł. Zaległości zostały objęte

postępowaniem upominawczym i egzekucyjnym, wobec podatników zalegających z płatnościami

trwa procedura mająca na celu ściągnięcie zaległych podatków. W 2015 roku zostało wystawionych

1.847 sztuk upomnień, 975 tytułów wykonawczych oraz 145 wezwań do zapłaty. Skutki obniżenia

górnych  stawek  podatkowych  w  roku  2015  wyniosły  1.970.590,55  zł,  jest  to  różnica  między

uchwalonymi stawkami przez Radę Miejską, a górnymi stawkami kwot podatków i opłat lokalnych

w 2015 roku ogłoszonymi przez Ministra Finansów. Zakładając, że gdyby rada uchwaliła stawki

w maksymalnej wysokości,  to o taką kwotę można byłoby uzyskać większe dochody.  Również

uchwałą  rady  zostały  ustalone  zwolnienia  z  podatku  od  nieruchomości,  skutki  zwolnień

na  podstawie  uchwały  rady  w  2015  roku  wyniosły  47.673,84  zł.  Umorzenia  zaległości

podatkowych  decyzjami  Burmistrza  Wyrzyska  w  2015  roku  wyniosły  27.641,00  zł,  z  czego

umorzenia  dotyczące  Szpitala  Powiatowego  w Wyrzysku  wyniosły  26.971,00  zł.  Na  dzień  31

grudnia  2015  roku  zostały  wykonane  przychody  w  kwocie  4.068.301,03  zł,  na  planowane

przychody w kwocie 3.112.269,87 zł, co stanowiło 130,72%. Na planowane przychody składają się

kredyty i pożyczki, które planowane były w wysokości 1.905.300,00 zł oraz zaangażowane wolne

środki w kwocie 1.206.969,87 zł. W uchwale budżetowej został ustalony limit zobowiązań z tytułu

zaciągnięcia  kredytów  i  pożyczek,  który  został  wykonany  w  100%.  Został  zaciągnięty  kredyt
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w Banku  Polskim Kasa  Opieki  S.A.  Wielkopolski  Bank  Korporacyjny  w  Poznaniu  w  kwocie

1.905.300,00  zł.  Planowane  rozchody  w  wysokości  2.057.122,00  zł  dotyczyły  spłat  kredytów

i  pożyczek,  i  zostały  wykonane  w  100%,  a  płatności  dokonywane  były  zgodnie  z  terminami

płatności zwartymi w umowach kredytowych i  pożyczkowych. Na dzień 31 grudnia 2015 roku

zobowiązania z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek wyniosły 22.683.135,73 zł, co stanowiło

53,88%  wykonanych  dochodów  ogółem.  Główną  pozycję  w  planowanych  i  wykonanych

wydatkach  stanowiły wydatki  oświatowe,  które  zostały wykonane w 42%.  Wydatki  oświatowe

finansowane są otrzymaną subwencją oświatową, dotacją celową na wychowanie przedszkolne oraz

dotacją  na pomoc materialną  dla  uczniów. Ogółem dochody jakie  gmina otrzymała na zadania

związane z oświatą w 2015 roku wyniosły 12.555.102,70 zł, a wydatki zostały wykonane w kwocie

17.741.596,23  zł.  Wynika  z  tego,  że  różnica  między  dochodami  uzyskanymi  na  oświatę,

a  poniesionymi  wydatkami  na  oświatę  w  kwocie  4.804.189,49  zł  została  pokryta  środkami

własnymi gminy, między innymi z dochodów z tytułu podatków i opłat oraz podatku dochodowego

od  osób  fizycznych.  W  planowanych  dochodach  jak  i  planowanych  wydatkach  występowała

pozycja  dotycząca  otrzymanych  i  udzielanych  dotacji.  Gmina  Wyrzysk  otrzymała  dotacje

od jednostek samorządu terytorialnego w wysokości 238.836,83 zł, a dotyczyły dotacji z Urzędu

Marszałkowskiego  Województwa  Wielkopolskiego  w  kwocie  90  tys.  zł  na  dofinansowanie

przebudowy dróg,  20 tys.  zł  z  Powiatu Pilskiego na organizację  gminnych dożynek,  10 tys.  zł

z budżetu Województwa Wielkopolskiego na projekt pn. ,,Uzupełnienie zagospodarowania miejsca

wypoczynku  poprawiającego  estetykę  i  bezpieczeństwo  w  Gromadnie”  oraz  otrzymana  została

dotacja na mocy zawartego porozumienia z gminami: Wysoka, Białośliwie, Łobżenica i Miasteczko

Krajeńskie w kwocie 42.879,14 zł na zadania dotyczące prowadzenia spraw w zakresie ochrony

środowiska i leśnictwa. Otrzymano również dotację z Samorządu Województwa Wielkopolskiego

w kwocie 69.957,69 zł na zadanie pn. ,,Uzależnia mnie tylko sport” oraz 6 tys. zł dotacji z Powiatu

Pilskiego na organizację festiwalu piosenki włoskiej ,,La Scarpa Italiana” i na zakończenie lata.

Z kolei gmina udzieliła dotacji w wysokości 1.993.746,42 zł, w tym dotacje dla jednostek spoza

sektora finansów publicznych i dla jednostek sektora finansów publicznych. Dla jednostek spoza

sektora  finansów  publicznych  była  to  kwota  553.544,66  zł,  a  dla  jednostek  sektora  finansów

publicznych wykonana kwota wyniosła 1.440.201,76 zł.  W tym dla jednostek sektora finansów

publicznych były dotacje dla jednostek samorządowych i w tym: 4.527,71 zł dla Powiatu Pilskiego

na dofinansowanie Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK, 12.916,64 zł dla Powiatu

Pilskiego na  przebudowę drogi  w miejscowości  Komorowo,  9.164,00 zł  dla  Powiatu  Pilskiego

na budowę chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Osiek nad Notecią oraz 13.430,00 zł

dla  Miasta  Piły  na  zapewnienie  całodobowej  dyżurowej  gotowości  do  przyjęcia  mieszkańców
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gminy znajdujących  się  w stanie  nietrzeźwości  do  Ośrodka  Przeciwdziałania  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych. 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania

budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok, 

Skarbnik  Gminy Wyrzysk,  Pani  Grażyna  Urbanek  poinformowała,  że  podjęta  została  Uchwała

nr  SO.0954/40/14/Pi/2016 Składu Orzekającego  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Poznaniu

z dnia 21 kwietnia 2016 r. wyrażająca opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy

Wyrzysk  za  2015  rok.  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu

w osobach: Przewodnicząca, Pani Halina Kurjan, członkowie: Pani Janina Kotlińska i Pan Ryszard

Auksztulewicz, działając na podstawie przepisów ustawy o regionalnych izbach obrachunkowych,

wydając opinię o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia

Miasta i Gminy Wyrzysk wyrazili opinię pozytywną. Przedmiotem badania stanowiącym podstawę

do  wydania  niniejszej  opinii  było  sprawozdanie  roczne  z  realizacji  budżetu  Miasta  i  Gminy

Wyrzysk w roku 2015 oraz informacja o stanie mienia Gminy. Skład Orzekający zapoznał się także

z  uchwałą  budżetową  (po  zmianach),  Wieloletnią  Prognozą  Finansową  (po  zmianach)  oraz

ze sprawozdaniami budżetowymi za 2015 rok.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu

Gminy Wyrzysk za 2015 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

3)  dyskusja  nad  przedstawionym  sprawozdaniem  finansowym  i  sprawozdaniem

z  wykonania  budżetu  Gminy  Wyrzysk  za  2015  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia

komunalnego,

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady w dniach 22 i 23 czerwca

br.  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  sprawozdania  finansowego

i  sprawozdania  z  wykonania  budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok wraz z  informacją o stanie

mienia komunalnego.

Głos zabrał radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca

br.  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych

i  Bezpieczeństwa  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu

za 2015 rok. 

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa i  Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie
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z wykonania budżetu za 2015 rok. Natomiast Komisja Rewizyjna głosowała: 2 radnych ,,za” oraz 1

radny ,,przeciw”. 

Następnie Przewodniczący radny otworzył dyskusję w odniesieniu do w/cyt. punktu.

Głos zabrał radny, Pan Stefan Wełniak, który odczytał stanowisko Klubu Radnych Rady Miejskiej

w Wyrzysku  ,,Razem dla  Mieszkańców”  w przedmiocie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi

Wyrzysk z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za rok 2015. 

,,Radni  Klubu  Radnych  ,,Razem  dla  Mieszkańców”  po  zapoznaniu  się  ze  sprawozdaniem

finansowym,  sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  za  2015 rok,  uchwałą  Składu Orzekającego

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w  Poznaniu  z  dnia  21  kwietnia  2015  roku,  wyrażają  opinię

pozytywną  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Wyrzysk  za  2015  rok. Nie

wnoszą uwag do sposobu realizacji budżetu za 2015 rok przez Burmistrza Wyrzyska. 

Dochody ogółem wykonano w 95,86%, a wydatki ogółem wykonano w 93,78%. Przeanalizowano

wykonane  dochody  z  tytułu  podatków  i  opłat  oraz  skutki  obniżenia  należności  podatkowych

budżetu w związku z obniżeniem górnych stawek podatkowych przez Radę Miejską.  Obniżenie

stawek skutkowało obniżeniem należności podatkowych budżetu o kwotę 1.970.590 zł. Skutki ulg

i  zwolnień  podatkowych,  określonych  przez  Radę Miejską,  obliczone za  okres  sprawozdawczy

wyniosły  44.673  zł.  Natomiast  skutki  decyzji  w  sprawach  ulg  i  umorzeń  wydanych  przez

Burmistrza na podstawie ustawy – Ordynacja podatkowa, wyniosły 27.641 zł. W kwocie umorzeń

zaległości podatkowych mieści się umorzenie podatku od nieruchomości łącznie z odsetkami dla

Szpitala Powiatowego w Wyrzysku w wysokości 26.971 zł”.

Radny dodał, że dzięki tej kwocie szpital będzie mógł dalej funkcjonować i stanowisko Klubu jest

bardzo pozytywne w tym kierunku. 

,,Analizowano również otrzymane dotacje celowe z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie i stwierdzono, że były wykorzystywane

zgodnie z przeznaczeniem, a nie wykorzystane kwoty zwrócono w ustawowym terminie. 

Klub Radnych ,,Razem dla Mieszkańców” szczegółowo analizował wykonanie wydatków gminy,

a w szczególności wykonanie wydatków majątkowych, jakże ważnych dla rozwoju naszej ,,małej

Ojczyzny”.  Główną pozycję  wykonanych wydatków majątkowych stanowiły projekty drogowe,

takie jak:

1)  Osiek  nad  Notecią  –  budowa  nawierzchni  z  odwodnieniem  w  ulicy  Lipowej  i  Przecznej

(zakończenie),  budowa  nawierzchni  z  odwodnieniem  w  ulicy  Podgórnej  (płatność  końcowa),

budowa chodnika w ulicy Olimpijskiej, budowa nawierzchni z odwodnieniem w ulicy Krótkiej i

Kwiatowej  (płatność  końcowa)  oraz  budowa  i  przebudowa chodnika  i  parkingu  przy Ośrodku
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Zdrowia.  

2) Wyrzysk – budowa nawierzchni z odwodnieniem w ulicy Wiązowej i  Kasztanowej (płatność

końcowa),  remont  nawierzchni  ulicy  Świerkowej  (płatność  końcowa),  przebudowa  ulicy

Ślusarskiej,  remont  nawierzchni  ulicy  Przemysłowej  oraz  remont  i  budowa  chodnika  w  ulicy

Pocztowej.

3) Bąkowa – budowa chodnika w Komorowie przy drodze gminnej (fundusz sołecki).

4) Gromadno – budowa chodnika (fundusz sołecki).

5) Dobrzyniewo – budowa chodnika przy drodze gminnej (fundusz sołecki).

6) Kościerzyn Wielki – budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych, remont mostu (jazu) w ciągu

drogi nr 326P. 

W zakresie kultury fizycznej główne zadania inwestycyjne, które zostały zrealizowane to:

1) zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Wyrzysku,

2) realizacja i zagospodarowanie terenu przy stawie i parku miejskiego w Wyrzysku (dokończenie). 

Główną  pozycję  w  wydatkach  budżetowych  gminy  stanowiły  wydatki  na  oświatę,  poniesione

na funkcjonowanie 2 gimnazjów, 5 szkół podstawowych, 2 przedszkoli, na obsługę administracyjną

i dowóz dzieci do szkół. Stanowią one 42,07% ogółu wydatków poniesionych w 2015 roku. 

Na  realizację  zadań  oświatowych  gmina  otrzymała  subwencję  z  budżetu  Państwa  w  kwocie

12.555.102 zł. Niestety są to środki niewystarczające aby prawidłowo wykonać zadania oświatowe,

dlatego  też  z  dochodów  własnych  gminy  przeznaczono  dodatkowe  środki  w  wysokości

4.804.189 zł, tj. 27,7% wydatków na oświatę”. 

Radny dodał, że dzięki staraniu Pani Burmistrz, Klubu Radnych i Radnych dokłada się potężne

pieniądze  w  wysokości  4,8  mln.  zł  do  oświaty,  za  które  można  byłoby coś  więcej  zrobić  dla

społeczeństwa, a subwencja z budżetu Państwa jest niewystarczająca. 

,,Uwzględniając istotną rolę społeczności wsi w zaspakajaniu podstawowych potrzeb społecznych,

w budżecie gminy wyodrębnione zostały środki stanowiące fundusz sołecki. Zwiększyła się przez

to  możliwość  realizacji  drobnych  ale  istotnych  dla  wsi  zadań,  o  realizacji  których  decydują

samorządy wiejskie”. 

Radny  dodał,  że  kiedyś  nie  było  funduszu  sołeckiego,  a  dzisiaj  on  jest  i  w  poszczególnych

sołectwach, Rady Sołeckie decydują na co mogą przeznaczyć takie środki. Natomiast jest to bardzo

ważne ponieważ oni najlepiej wiedzą na co przeznaczyć takie środki. 

,,W roku 2015 w sołectwach realizowano wiele  zadań za  łączną  kwotę  258.776,10 zł,  między

innymi  wybudowano  chodniki,  dokonano  remontu  świetlic  wiejskich,  zakupiono  wyposażenie

świetlic wiejskich oraz doposażono place zabaw. 

W 2015  roku  dokonano  zgodnie  z  planem  spłaty  zobowiązań  z  tytułu  kredytów  i  pożyczek
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w wysokości 2.057.122 zł”. 

Radny  dodał,  że  inwestycje  wykonane  w  poprzednich  latach  realizowane  były  za  zaciągnięty

kredyt, i  dzisiaj ta rada boryka się z brakiem finansów ale mimo wszystko idzie się do przodu,

buduje się i trzeba robić to co społeczeństwo oczekuje ale kredyty trzeba spłacać.  

,,W zakresie gospodarowania mieniem komunalnym gminy, w omawianym roku gmina sprzedała: 8

lokali mieszkalnych za kwotę 174.913 zł oraz 11 działek budowlanych za kwotę 230.541 zł. 

Klub Radnych ,,Razem dla  Mieszkańców” stwierdza,  że  polityka  finansowa prowadzona  przez

Burmistrza  Wyrzyska  jest  prawidłowa,  w  miarę  możliwości  finansowych  gminy  realizowane

są  projekty  inwestycyjne,  które  są  niezbędne  do  wywiązywania  się  z  nałożonych  na  gminę

obowiązków  wynikających  z  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  związanych  ze  zbiorowym

zaspakajaniem  potrzeb  wspólnoty  jako  zadania  własne  gminy.  Działania  Pani  Burmistrz

są  przykładem  odpowiedzialnego  gospodarowania  powierzonymi  środkami  publicznymi,

w granicach i zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Biorąc  powyższe  pod  uwagę  radni  Klub  Radnych  ,,Razem dla  Mieszkańców”  będą  głosować

za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok. Podpisał Stefan Wełniak – Przewodniczący

Klub Radnych ,,Razem dla Mieszkańców” ''.

Przewodniczący  Rady  podziękował  za  przedstawienie  stanowiska  Klub  Radnych  ,,Razem  dla

Mieszkańców” na temat sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy

Wyrzysk za 2015 rok. 

4)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok.

Przewodniczący Rady zapytał, czy do przedstawionego projektu uchwały ktoś z radnych chciałby

zabrać głos?

Dyskusji nie nawiązano.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania.

W  wyniku  głosowania  uchwała  podjęta  została  przy  13  głosach  „za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym” (na 15-osobowy skład rady).

Uchwała Nr XXII/168/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

9.  Absolutorium dla Burmistrza Wyrzyska za 2015 r.:

1) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawie
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udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu  Gminy

Wyrzysk za 2015 r.

Radny,  Pan  Piotr  Kuna  -  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej poinformował,  że  Komisja

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 6 czerwca 2016 r. przyjęła uchwałę Nr 1/2016 w sprawie wniosku

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za 2015 r. Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 i art.

28a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2016 r., poz. 446) oraz

art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2013 r., poz. 885

z późn.  zm.)  Rada Miejska w Wyrzysku uchwala,  co następuje:  §  1  Komisja  Rewizyjna Rady

Miejskiej w Wyrzysku pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy Wyrzyska za 2015 r., §

2 W związku z § 1 Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wyrzysku wnioskuje do Rady Miejskiej

w Wyrzysku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za 2015 r., § 3 Wykonanie uchwały

powierza się Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku. 

Uchwała Nr 1/2016 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 6 czerwca 2016

roku  w  sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium Burmistrzowi  Wyrzyska  za  2015  rok

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej

Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska

z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok,

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rumer  powiedział,  że  podjęta  została  uchwała

nr  SO.0955/38/14/Pi/2016  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu

z dnia 14 czerwca 2016 roku w sprawie opinii  o wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej

w  Wyrzysku  o  udzielenie  Burmistrzowi  Wyrzyska  absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu

za 2015 rok. 

Na podstawie  dokonanej  oceny Komisja  Rewizyjna  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  zaopiniowała

pozytywnie wykonanie budżetu za rok 2015 i sformułowała wniosek o udzielenie Burmistrzowi

Wyrzyska absolutorium.

Mając  powyższe  na  uwadze,  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu

wyraził opinię, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawie udzielenia

absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2015  rok  jest  należycie

uzasadniony. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Wyrzysku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska z tytułu
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wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

3) poddanie pod głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku

w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu

Gminy Wyrzysk za 2015 rok,

Przewodniczący  Rady,  Pan  Stefan  Rumer  przed  poddaniem  pod  głosowanie  wniosku  Komisji

Rewizyjnej otworzył dyskusję.

Głos zabrał radny, Pan Stefan Wełniak, który przedstawił stanowisko Klubu Radnych ,,Razem dla

Mieszkańców” w przedmiocie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za rok 2015.

,,Radni  Klubu  Radnych  ,,Razem  dla  Mieszkańców”  po  zapoznaniu  się  z  wnioskiem  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi

Wyrzyska z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok oraz opinią Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 czerwca 2016 roku o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej  w  Wyrzysku  o udzielenie  Burmistrzowi  Wyrzyska  absolutorium  z  tytułu  wykonania

budżetu  za  2015  rok  oraz  kierując  się  ustawową  zasadą,  że  przedmiotem  absolutorium  jest

wyłącznie  wykonanie  budżetu,  tj.  zrealizowanie  dochodów  i  wydatków  oraz  przychodów

i  rozchodów  w  stosunku  do  wielkości  zaplanowanych  za  miniony  rok,  radni  Klubu  Radnych

,,Razem dla Mieszkańców” będą głosować za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska

za 2015 rok”. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej w Wyrzysku w sprawie

udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu  Gminy  Wyrzysk

za 2015 rok,  a  tym samym podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia  absolutorium Burmistrzowi

Wyrzyska za 2015 rok.

W związku z powyższym Przewodniczący rady zapytał, kto jest za przyjęciem wniosku Komisji

Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi

Wyrzyska z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2015 rok?

Rada przy 13 głosach ,,za” oraz 1 głosie ,,wstrzymującym”(na 15-osobowy skład rady) przyjęła

wniosek Komisji Rewizyjnej, a tym samym podjęła uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium

Burmistrzowi Wyrzyska za 2015 rok.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 28

czerwca 2016 r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za 2015 rok.

Uchwała Nr XXII/169/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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Przewodniczący  Rady  w  imieniu  całej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  złożył  Pani  Burmistrz

Wyrzyska  gratulacje  z  tytułu  otrzymania  absolutorium  z  wykonania  budżetu  Gminy  Wyrzysk

za  2015  rok.  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  należy  złożyć  na  ręce  Pani  Burmistrz

podziękowania dla wszystkich pracowników ponieważ wspólna realizacja zadań przez całą załogę

doprowadziła do tego, że w dniu dzisiejszym udziela się absolutorium taką ilością głosów. 

Przewodniczący Rady wręczył Pani Burmistrz wiązankę kwiatów.

Następnie  Przewodniczący  Klubu  Radnych  ,,Razem  dla  Mieszkańców”,  Pan  Stefan  Wełniak

również złożył gratulacje z tytułu otrzymania absolutorium z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk

za 2015 rok oraz wręczył Pani Burmistrz wiązankę kwiatów. 

Zabierając  głos  Burmistrz  Wyrzyska,  Pani  Bogusława  Jagodzińska  powiedziała:  ,,Panie

Przewodniczący,  Wysoka Rado, Drodzy Sołtysi, Przewodniczący Rad osiedlowych, Drodzy goście

i moja załogo. Ten budżet realizowaliśmy wspólnie po raz pierwszy. Ten budżet był trudny ale

niezmiernie  się  cieszę,  że  dzięki  wsparciu  wszystkich  wymienionych  przed  chwilą  podmiotów

udało się zrealizować wiele zadań inwestycyjnych i remontowych. Jestem ogromnie wdzięczna,

że  radni  tej  Rady  Miejskiej  dali  mi  takie  zaufanie  i  dali  mi  możliwość  realizowania  zgodnie

z  koncepcją  przez  Nas  wypracowanych  zadań,  tak  by  te  zadania  pojawiły  się  i  w  mieście,

i w sołectwach. Bardzo dziękuję Państwu za wskazówki, których udzielacie przy realizacji zadań,

za to co wskazujecie, co jest najważniejsze dla obszarów, które reprezentujecie. Dziękuję Państwu

Sołtysom, bez Was wiele zadań w sołectwach nie wyglądałoby tak jak obecnie się dzieje. Wasze

wskazówki są dla Nas bezcenne i zawsze służą przede wszystkim dobrej jakości. Dziękuję moim

Pracownikom, Kierownikom, tym osobom, które jak mrówki wykonują swoją robotę w biurach.

Bardzo Wam dziękuję za to, że jesteście ze mną, że pomagacie mi realizować Nasze wspólne plany,

i że służycie radą. Za Waszą merytoryczność bardzo, bardzo dziękuję. Za to, że nie liczycie czasu,

chwil, że macie mnóstwo pomysłów, bo macie świadomość, że jesteśmy załogą i służymy temu

społeczeństwu.  Dziękuję  mojemu  Zastępcy.  Pani  Sekretarz,  Pani  Skarbnik,  Radcą,  że  robią

wszystko by tak gmina była bezpieczna. Jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję. Tylko wspólnie

zdołamy zmienić rzeczywistość i tylko wspólnie damy radę działać na rzecz tego społeczeństwa,

które Nas wybrało. Godnie reprezentujecie tych ludzi, którzy Was wybrali. Mam nadzieję, że dzięki

Waszej  pracy  również  i  na  moich  działaniach  mieszkańcy  się  nie  zawiodą.  Bardzo,  bardzo

dziękuję”. 

O godzinie 15:10 Przewodniczący rady ogłosił 10 minut przerwy.

O godzinie 15:20 wznowiono obrady.
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Głos zabrała, Pani Stefania Wojtkowiak – Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego TPD w Wyrzysku,

która powiedziała, że nie zdążyła złożyć życzeń Pani Burmistrz. Natomiast chciałaby podziękować

za to, że po 17 latach dzieci sprawne inaczej zostały docenione. Kontynuując Pani S. Wojtkowiak

powiedziała, że 17 lat jeżdżą na olimpiady w ramach powiatu gdzie zdobyli przez 17 lat: 11 złotych

medali,  10  srebrnych  i  8  brązowych  oraz  3  czwarte  miejsca.  Następnie  Pani  S.  Wojtkowiak

powiedziała, że chciałaby podziękować za udział w pikniku oraz dodała, że jest rok miłosierdzia

i w związku z tym chciałaby prosić o wsparcie poprzez zakup cegiełki aby dzieci podczas wyjazdu

do  Kołobrzegu  mogły  popłynąć  statkiem.  Kończąc  Pani  S.  Wojtkowiak  powiedziała,  że  są  to

cegiełki bez nominału i apeluje się o zakup cegiełki ponieważ da to dużo radości niepełnosprawnym

dzieciom. 

Przewodniczący  rady,  Pan  Stefan  Rymer  powiedział,  że  z  pewnością  postarają  się  wesprzeć

ale zastanowią się w jakiej formie. Natomiast sprawa nie pozostanie bez odgłosu. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na  2016 r.

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian

w budżecie Gminy Wyrzysk na 2016 r.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna: 2 radnych głosowało ,,za” oraz 1 radny ,,przeciw”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XXII/170/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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2)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Wyrzysk na lata 2016-2028,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały zmieniającej uchwałę w

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2016-2028.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna: 2 radnych głosowało ,,za” oraz 1 radny ,,przeciw”.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została, przy 13 głosach „za” oraz 1 głosie ,,przeciwnym”.

Uchwała Nr XXII/171/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

3)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1192P Wyrzysk – Glesno”,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie udzielenia

pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa

chodnika przy drodze powiatowej nr 1192P Wyrzysk – Glesno”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie
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zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/172/2016 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

4)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa chodnika  przy  drodze  powiatowej  nr  1180P w  m.  Osiek  n.

Notecią, ul. Dworcowa”,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie udzielenia

pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa

chodnika przy drodze powiatowej nr 1180P w m. Osiek n. Notecią, ul. Dworcowa”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/173/2016 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

5)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania

inwestycyjnego pn. ,,Budowa chodnika i zatoki autobusowej przy drodze powiatowej nr 1191P

19



w m. Glesno”,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  udzielenia

pomocy  finansowej  Powiatowi  Pilskiemu  na  realizację  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa

chodnika i zatoki autobusowej przy drodze powiatowej nr 1191P w m. Glesno”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/174/2016 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

6) wyrażenia woli  przystąpienia jako lidera do projektu w ramach Wielkopolskiego

Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  wyrażenia

woli  przystąpienia  jako  lidera  do  projektu  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu

Operacyjnego na lata 2014-2020.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie
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zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/175/2016 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

7)  przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego w rejonie amfiteatru w Wyrzysku,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w  sprawie

przystąpienia  do  sporządzania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie

amfiteatru w Wyrzysku.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Natomiast Komisja Rewizyjna: 2 radnych głosowało ,,za” oraz 1 radny ,,wstrzymał się” od głosu. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny,  Pan Grzegorz  Ozimina powiedział,  że  na posiedzeniu  Komisji  zgłaszał  aby dodatkowo

uwzględnić  tereny  Pod  Czubatką  ale  dodatkowo  chciałby  zgłosić  tereny  od  ulicy  Bydgoskiej

do CPN-u ponieważ załatwiłoby to na przyszłość cały teren wokół Wyrzyska. Kontynuując radny

dodał,  że  być  może  teraz  nie  jest  to  potrzebne  lecz  mogłoby  to  załatwić  kwestię  potrzebną

w późniejszym okresie. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że ta uchwała dotyczy terenów nieobjętych

planem  zagospodarowania  Wyrzyska,  a  potrzeba  stworzenia  takiego  planu  została  podana

w uzasadnieniu. Następnie Pan S. Rymer powiedział, że ten temat nie dotyczy projektu tej uchwały

i  wróci się do tego tematu w punkcie: ,,Wolne głosy i wnioski”. 
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Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/176/2016 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

8) nadania nazwy ,,ulica Widokowa” drodze gminnej w Osieku nad Notecią,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały w sprawie nadania

nazwy ,,ulica Widokowa” drodze gminnej w Osieku nad Notecią.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/177/2016 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

9) określenia zasad i  trybu przeprowadzenia konsultacji  z mieszkańcami w sprawie

nadania nazwy drodze gminnej w Wyrzysku,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie  określenia

zasad  i  trybu  przeprowadzenia  konsultacji  z  mieszkańcami  w  sprawie  nadania  nazwy  drodze

gminnej w Wyrzysku.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja
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Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/178/2016 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

10) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na

czas oznaczony do 3 lat z dotychczasowym najemcą nieruchomości,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat z

dotychczasowym najemcą nieruchomości.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br. Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/179/2016 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.
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11) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczących prowadzących obrady

o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu uchwały w sprawie uchwalenia

planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny, Pan Ireneusz Przydział poinformował, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 czerwca br.

Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały  projekt  uchwały,  jak  i  cztery  kolejne  plany pracy poszczególnych  Komisji  na  II

półrocze 2016 roku. 

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/180/2016 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

12) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II

półrocze 2016 r.,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 23 czerwca br. o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?
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Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XII/181/2016 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

13)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady

Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 23 czerwca br. o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że chciałby zgłosić dwie autopoprawki i w miesiącu sierpniu

w punkcie pierwszym po słowie monitoringu dopisać ,,wizyjnego”. Natomiast w miesiącu grudniu

w punkcie pierwszym po słowie strażackich dodać w nawiasie ,,po uzgodnieniu z OSP”.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił

do głosowania nad projektem uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. 

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/182/2016 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

14) przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej

w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 23 czerwca br. o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.
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Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/183/2016 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

15)  przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej

w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.,

Przewodniczący  rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem  obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.  

W związku z powyższym Przewodniczący rady poprosił Przewodniczącego prowadzącego obrady

w dniu 23 czerwca br. o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2016 r.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 czerwca br. Komisja

Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  oraz  Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Następnie  Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  jeszcze  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XXII/184/2016 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Opinie komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku dotyczące materiałów na XXII sesję Rady Miejskiej

w Wyrzysku w dniu 28 czerwca 2016 r. stanowią załącznik nr 25 do protokołu.

Ad. 11 Informacja Burmistrza Wyrzyska z realizacji zadań inwestycyjnych na 2016 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  materiały  dotyczące  tej  informacji  zostały  przekazane
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wszystkim radnym oraz była ona przedmiotem dyskusji na posiedzeniach Komisji. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedział,  że  na  wszystkie  zapytania

zgłoszone na posiedzeniach Komisji zostały udzielone pisemne odpowiedzi. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  zapytał  się  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  przedmiotowym

zakresie?

Dyskusji nie podjęto. 

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

przyjęciem informacji.

W  wyniku  głosowania  informacja  przyjęta  została,  przy  13  głosach  „za”  oraz  1  głosie

,,wstrzymującym”.

Informacja Burmistrza Wyrzyska z realizacji zadań inwestycyjnych na 2016 rok stanowi załącznik

nr 26 do protokołu.

Ad.  12  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Głos  zabrał  radny,  Pan  Józef  Jasik,  który  powiedział,  że  chciałby  przedstawić  bardzo  krótką

informację  z  odbytego w dniu wczorajszym Walnego Zgromadzenia  Związku Międzygminnego

PRGOK, na którym  był razem z Panią Burmistrz. Na Walnym Zgromadzeniu rozpatrywane były

sprawy związane  z  rozpatrzeniem sprawozdania  finansowego oraz  pracy zarządu  za  2015  rok,

łącznie z udzieleniem absolutorium. W związku z tym Pan J. Jasik powiedział, że dochody Związku

Międzygminnego na zaplanowaną kwotę 24.895.032,00 zł wykonano w wysokości 26.622.859,00

zł, co dało 106,9% wykonania planu. Natomiast wydatki zaplanowane w kwocie 24.855.032,00 zł

wykonano w kwocie 22.885.946,00 zł, co dało 91,93% wykonania planu. Z tego tytułu powstała

nadwyżka w kwocie 3.736.912 zł, która nie zostaje przeznaczona na działania konsumpcyjne lecz

będzie  kumulowana z  nadwyżkami z  lat  poprzednich  na  cel  dotyczący wybudowania  14  sztuk

PSZOK-ów.  Związek  Międzygminny  przygotowuje  się  do  tego  poprzez  opracowywanie

dokumentacji dla wszystkich 14 PSZOK-ów ponieważ co roku należy uzyskiwać coraz to większy

wskaźnik segregacji odpadów w stosunku do przyjmowania odpadów w całości. W roku ubiegłym

taki  wskaźnik  wynosił  14% i  jeżeli  Związek czy jakakolwiek organ zajmujący się  zbiórką  nie

wykona z tego tytułu to podlega karze. W związku z tym, że w 2014 roku Związek Międzygminny

nie wykonał takiego wskaźnika to musiał zapłacić karę w określonej wysokości, a w roku ubiegłym

wykonał  to  na  najniższym dopuszczalnym poziomie  i  załapał  się  aby takiej  kary nie  zapłacić.

Natomiast do roku 2020 ten wskaźnik będzie wynosił 40% i żeby móc go osiągnąć Związek będzie
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musiał  wykonać ogromnie  dynamiczną pracę,  m.in.  poprzez  budowę PSZOK-ów przy złożeniu

wniosku do Marszałka o dofinansowanie budowy gdzie jest możliwość uzyskania dofinansowania

do 85% kwalifikowanych kosztów. Takie zamierzenia idą w tym kierunku aby nie  powodować

obciążenia gmin budową takich PSZOK-ów. Kontynuując radny dodał, że aby móc osiągnąć 40%

Związek  kładzie  nacisk  na  marketing  wśród  młodzieży  oraz  poprzez  kontrolę  odpadów.  Taka

kontrola  odpadów  polega  na  wystawieniu  żółtych  bądź  czerwonych  karteczek  ostrzegawczych

poprzez przyjrzenie się na miejscu w obecności właściciela nieruchomości gdzie dokonują otwarcia

pojemników. Kończąc radny dodał, że takie sytuacje odbywają się przy obecności telewizji gdzie

miało to miejsce w Pile oraz odbyła się taka kontrola w Wyrzysku w spółdzielni mieszkaniowej aby

pokazać mieszkańcom co wrzucają do pojemników. 

Przewodniczący Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że odbiorca powinien spełnić podstawowe

wymogi  poprzez  dostawienie,  na  niektórych osiedlach  pojemników do segregacji  ponieważ ich

brakuje. W związku z tym Pan S. Rymer poprosił aby na to również zwrócić uwagę ponieważ żeby

coś wymagać to należy spełnić kryteria dotyczące segregacji. 

Ad.  13  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym

interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący Rady poinformował,  że w okresie  międzysesyjnym na Jego ręce  nie  wpłynęła

żadna interpelacja.

Ad. 14   Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że chciałby zwrócić uwagę na sprawę z jaką zgłaszają

się mieszkańcy gminy odnośnie wpisów w internecie dotyczących jakości wody. W związku z tym

radny poprosił aby zostało to opublikowane w gablotach czy internecie, na stronie wyrzyskiej aby

temat uciąć, że woda jest zbadana i zdatna do picia.  

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na sali obecny jest Pan Prezes

Wodociągów, któremu udzieli się głosu. 

Pan Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z o.o.  w Wyrzysku powiedział,  że ustawowy wymóg

podawania informacji przez burmistrza o jakości wody jest spełniany ponieważ corocznie od 2009

roku  zamieszczana  jest  informacja  na  BIP-ie.  Wyjaśniając  Pan  M.  Charczun  powiedział,

że jedynym uprawnionym organem do oceny jakości wody jest Państwowy Powiatowy Inspektor

Sanitarny, który do burmistrza przesyła informację o jakości wody, obejmującą obszar całej Gminy

Wyrzysk oraz wszystkich dostawców wody. W związku z tym taka informacja umieszczana jest

na stronie BIP-u czyli  spełniane są wymogi art.  12 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę.
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Natomiast  na  stronie  internetowej  wodociągów  taka  informacja  jest  również  publikowana,

powielana  i  to  wypełnia  wymów  ustawowy.  Kończąc  Pan  M.  Charczun  powiedział,  że  jest

to informacja publiczna i jak ktoś zgłosiłby się z takim wnioskiem to oczywiście zostanie udzielona

odpowiedź, a wiele gmin z Polski w taki sam sposób podaje informacje na swoich stronach. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że na tych stronach opublikowany

jest komunikat Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pile z dnia 26.02.2016 roku

dotyczący  jakości  wody  w  wodociągu  publicznym  w  Wyrzysku,  w  Polanowie,  w  Osieku,

w  Kosztowie,  w  Kościerzynie  Wielkim,  a  także  w  Zakładowej  Spółdzielni  Mieszkaniowej

w Wyrzysku. Kontynuując Pani Burmistrz dodała, że kolejny komunikat to komunikat przesłany 21

kwietnia,  z  dnia  18  kwietnia  br.  dotyczący  oceny  jakości  wody,  który  również  mówi

o  zatwierdzeniu  jakości  wody  przydatnej  do  spożycia  przez  Państwowy Powiatowy  Inspektor

Sanitarny w Pile  w Wodociągu Zakładowym Spółdzielni  Mieszkaniowej  w Wyrzysku.  Kolejna

informacja pochodzi z dnia 05.05.2016 roku, a ostatnia ocena jakości wody z dnia 10.06.2016 roku.

Kończąc  Pani  Burmistrz  powiedziała,  że  w tym roku zostały opublikowane cztery komunikaty

dotyczące oceny jakości wody w Gminie Wyrzysk. 

Przewodniczący rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że ma do rozważenia sprawę, czy nie warto

byłoby  na głównej stronie zamieścić takiej informacji. 

Pani  Bogusława Jagodzińska  – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  można na  głównej  stronie

zamieścić  link,  który od razu  będzie  informował  o  zamieszczonych komunikatach  dotyczących

jakości wody w gminie.

Przewodniczący  rady,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  byłoby  to  dobre  rozwiązanie  niż

zamieszanie w zakładkach w BIP-ie ale należy zaznaczyć iż takie informacje są zamieszczane. Pan

S.  Rymer  zwrócił  się  do  Pana  Rafała  z  prasy  żeby poinformował,  że  będzie  to  zamieszczone

w bardzo czytelnym miejscu i jak ktoś będzie chciał to przeczytać, to na pewno taką informację

znajdzie. 

Radny,  Pan Stefan Wełniak powiedział,  że  mieszkańcy Osieka pytają o dokumentację na drogę

wojewódzką  nr  194  odnośnie  przebudowy całości.  W związku  z  tym radny zapytał,  czy  będą

przeprowadzane  rozmowy z  mieszkańcami  Osieka  w  sprawie  zgłaszanych  wniosków  oraz  jak

wygląda sprawa wykupu gruntów na ulicy Wyrzyskiej? Kontynuując radny powiedział, że podobno

jest  już  po  przetargu i  chciałby się  dowiedzieć  kiedy ruszy inwestycja  od  ulicy Przemysłowej

do CPN-u?

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że udzieli głosu Panu Zastępcy,

który przybliży oba tematy.

Pan Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrz  Wyrzyska powiedział,  że  kolejnego spotkania  nie
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będzie ponieważ gmina przesłała do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu wszystkie uwagi

zgłoszone przez mieszkańców i w tym celu odbyło się w zeszłym tygodniu spotkanie, w którym

miał przyjemność uczestniczyć. Natomiast nie wszystkie żądania zostały spełnione gdyż pierwsze

drzewa nie są do uratowania ponieważ wrastają w światło drogi i nie ma szans pobudowania ścieżki

pieszo-jezdnej.  W sprawie wjazdu do nowej firmy handlującej,  to  właściciele  mają się zwrócić

z pismem lecz jest to na pozytywnej drodze. Kontynuując Pan T. Perliński powiedział,  że przy

kościele  będzie  obowiązywał  ruch  jednokierunkowy  aby  usprawnić  wyjazd  po  nabożeństwie

i wjazd będzie od strony Gołańczy, a wyjazd bliżej torów. Natomiast nie będzie robić się estakady

przy budynkach lecz prostopadle wjazdy do mieszkańców tak jak jest to teraz pomimo tego iż są już

lepsze  rozwiązania,  a  zatoczki  autobusowe  zostaną  oznaczone  poziomo  na  jezdni.  Dyrekcja

Zarządu Dróg nie uznała potrzeby spotkania ponieważ wnioski zostały przedstawione, do których

się odnieśli gdzie spełnia się postulaty mieszkańców aby wszyscy byli zadowoleni. Kończąc Pan T.

Perliński powiedział, że odnośnie drugiego pytania to Zarząd Dróg Wojewódzkich jest na etapie

uzgadniania  organizacji  ruchu  i  osoba,  która  to  wykonuje  była  już  na  rozmowie  w  celu

zatwierdzenia  przez  Burmistrza  i  Komendanta  Komisariatu  Policji  w  Wyrzysku.  Inwestycja

planowana jest w miesiącu lipcu i mają zacząć od urzędu w kierunku ulicy Przemysłowej, a będzie

ruch wahadłowy aby był zapewniony przejazd. 

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że równolegle z inwestycją będzie

wykonywana  inwestycja,  którą  poprowadzi  Pan  Prezes  Wodociągów aby temat  skanalizowania

ulicy został zamknięty. 

Radna, Pani Teresa Pinkowska zapytała, czy zaplanowany remont drogi od ulicy XX-lecia do ulicy

Słowiańskiej przed Szkołą Podstawową w Osieku nad Notecią odbędzie się w miesiącu lipcu czy

sierpniu?

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  taka  informacja  została

zawarta  w inwestycjach i  wykonanie robót planowane jest  w miesiącu lipcu i  sierpniu,  a  idzie

zgonie z planem.

Ad. 15   Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

Pan Antoni Włoszczyk – Wiceprzewodniczący Osiedla Nr 2 w Wyrzysku powiedział, że chciałby

zgłosić sprawę oświetlenia na osiedlu ponieważ lampy świecą się od godziny 20:30 do godziny

5:30, a jest to nadużycie gospodarności poprzez energetykę. W związku z tym Pan A. Włoszczyk

powiedział,  że  należy to  zgłosić  ponieważ można na tym zyskać,  a  takie  zmiany w godzinach

świecenia  lamp najprawdopodobniej  spowodowane zostały poprzez  przebudowę transformatora.

Następnie Pan A. Włoszczyk powiedział, że chciałby się dowiedzieć w sprawie budowy kolektora
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sanitarnego wzdłuż działek, na których będą rozpoczynały się budowy. Kończąc Pan A. Włoszyk

powiedział,  że nastąpiła przycinka koron drzew przy Powiatowym Urzędzie Pracy w Wyrzysku

gdzie została pominięta jedna odnoga, która kładzie się na budynek pałacyku. Najprawdopodobniej

robiła to firma Pana Jopka i należałoby wstrzymać im płatność za wykonanie tego zadania. 

Pani  Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że  dziękuje  za  zgłoszenie

w sprawie oświetlenia i na pewno przyjrzą się tej sytuacji aby było ekonomicznie. Natomiast jeżeli

chodzi o przycinkę koron drzew to nie gmina to zlecała lecz do odpowiednich instytucji zgłosi się

temat, a co do budowy kolektora sanitarnego to wypowie się Pan Prezes.

Pan Marek Charczun – Prezes PWiK Sp. z  o.o.  w Wyrzysku powiedział,  że  realizacja  zadania

nastąpi do końca tego roku ponieważ obecnie jest się na etapie projektowania. 

Ad. 16   Wolne głosy i wnioski.

Pani Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że zgodnie z ustaloną sytuacją

prawną  informuje  się,  że  w  miesiącu  sierpniu  zostanie  wywołana  uchwała  w  sprawie  zmiany

uchwały nr  XXVIII/266/2013  z  dnia  27  marca  2013 roku w sprawie  ustalenia  strefy płatnego

parkowania oraz wysokości stawek i poboru opłat za parkowanie pojazdów na drogach publicznych

Miasta  Wyrzysk.  Wyjaśniając  Pani  Burmistrz  dodała,  że  temat  został  podjęty  na  poprzednich

Komisjach  gdzie  stan  prawny  był  dwuznaczny,  a  dzisiaj  można  powiedzieć  iż  ma  się  jedno

stanowisko, o czym powie Pan Mecenas. 

Pan  Ireneusz  Subczyński  –  Radca  Prawny powiedział,  że  uchwała,  o  której  wspomniała  Pani

Burmistrz  określała  wysokość  stawek  oraz  sposób  poboru  opłat,  a  problem realizacji  uchwały

dotyczył  wyjaśnienia  w  podstawie  prawnej  pojęcia  pobierania  w  określone  dni  robocze.

Wyjaśniając Pan I.  Subczyński powiedział,  że ustawodawca nie definiował  pojęcia  dni  robocze

i  występowały  wątpliwości  interpretacyjne,  o  który  mówiła  Pani  Burmistrz.  Natomiast

ustawodawca  powinien  zapewnić  bezpieczeństwo  prawne  czyli  powinien  w  taki  sposób

przedstawiać  przepisy  aby  w  sposób  jasny  i  precyzyjny  umożliwiały  wykonywanie  zadań

uchwałodawczych przez radę, co pozwoliłoby mieszkańcom dostosować się do wymogów. Niestety

w taki sposób zostało to sformułowane, że co gmina czy Wojewódzki Sąd Administracyjny jest inna

interpretacja pojęcia. Samo pojęcie dni robocze nie jest nigdzie zdefiniowane lecz tylko pojęcie dni

wolne  od  pracy.  Ustawodawca  posługiwał  się  takimi  pojęciami  dodatkowymi  jak  dni  wolne

od pracy czy dni powszednie, co powodowało zamęt. Kończąc Pan I. Subcztyśki powiedział, że

dlatego  był  taki  zapis  w  uchwale  Gminy  Wyrzysk,  że  sobota  jest  dniem roboczym ponieważ

spowodowane  było  to  tym  iż  umiejscowienie  parkingu  w  sąsiedztwie  targowiska  w  sobotę

w związku  z  licznym korzystaniem z  miejsc  targowych  wymuszało  rotację  korzystania  z  tych
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miejsc, a usprawniało to ruch pojazdów. Natomiast pod koniec 2015 roku czy na początku 2016

roku pojawiło się jedno orzeczenie Wojewódzkiego Sadu Administracyjnego w Poznaniu,  które

stwierdziło,  że zapis mówiący iż sobota jest dniem roboczym i ustalenie opłaty za parkowanie,

został  uchylony.  W  związku  z  tym  jest  stan  niezwiązany  z  przepisem  lecz  interpretacją,

co spowoduje iż interpretacja musi być zgodna, która jest zgodna i zakończy się zmianą uchwały.  

Przewodniczący rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że dziękuje się za przedstawienie podstawy

prawnej i skoro jest możliwość to na pewno ze strony rady nie będzie przeszkód aby zmienić taką

uchwałę  oraz  iść  w  kierunku  oczekiwań  mieszkańców.  Następnie  Pan  S.  Rymer  powiedział,

że pojawiają się nieprawdziwe informacje, że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Wyrzysk nie

znajduje  swojego  odzwierciedlenia  w  dokumentach  publicznych.  Natomiast  jest  to  nieprawda

ponieważ wszelkie uchwały publikowane są na stronie BIP-u i zawierają w swej treści Wieloletnią

Prognozę Finansową, w tych miejscach gdzie taka zmiana jest oczekiwana. W związku z tym jak

ktoś jest nieświadomy to niech pyta, a nie wygłasza jakąś teorię, że rada sobie przypisała dokument

o  charakterze  niejawnym,  co  jest  absurdem.  Pan  S.  Rymer  poprosił  Pana  Rafała  z  prasy  aby

zamieścił informację o tym, że  Wieloletnia Prognoza Finansowa publikowana jest na stronie BIP-u

Urzędu Miejskiego w Wyrzysku, tak jak wszelkie inne dokumenty w postaci uchwał czy zarządzeń,

które posiadają charakter publiczny. Wysoka Rada nie ma nic do ukrycia ponieważ są te wszelkie

elementy związane z budżetem. Kończąc Pan S. Rymer powiedział, że cały czas do dyspozycji jest

dostępna Pani Burmistrz z adresem mailowym i na wszelkie pytania odpowie oraz jest również Pani

Sekretarz, Pan Zastępca czy Radni. 

Pani Stefania Wojtkowiak – Prezes Zarządu Miejsko-Gminnego TPD w Wyrzysku powiedziała,

że jeszcze raz zwraca się o wspomożenie i zakup cegiełki. 

Przewodniczący rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że prosi aby poczekać do końca sesji.  

Ad. 17    Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 16:25 Przewodniczący

Rady zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady
Dagmara Pinkowska    (-) Stefan Rymer
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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